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Nieuwsbrief 30 – December 2010 

 

Uitnodiging 
 
Op zondag 23 januari om 13.30 uur houden wij onze 
Nieuwjaarsbijeenkomst in de Van Eesterenzaal aan 
de Jan Tooropstraat 6. 
Hans Kaljee, bomenconsulent van Amsterdam, zal 
eerst de bomen van het Sloterpark bespreken. 
Daarna heffen wij het glas op het Nieuwe Jaar. 

 

Winterwandeling met Michel Koper 

 
Zaterdag 19 maart gaan wij met Michel Koper van 
het bureau Stadsnatuur een wandeling maken door 
het Sloterpark. 
We zullen het park op een andere manier leren 
kennen. We gaan kijken naar knoppen, winter-
bloeiers, bloeiende bomen, zaailingen en dieren. 
Verzamelen bij de Drijfsijs om 14.00 uur, einde 
wandeling 16.00 uur. 

 

WEBMASTER gezocht (herhaalde oproep) 
 
Het internet heeft allerlei mogelijkheden die een 
nieuwsbrief niet heeft, zoals: 
* snel plaatsen en lezen van nieuws  
* wereldwijde zichtbaarheid  
* filmpjes en foto’s van de Sloterplas en het Sloter-
park  
* reageren op berichten en nog veel meer.  
Als vereniging hebben we al een website, maar we 
maken er nog maar beperkt gebruik van. Om dat te 
veranderen hebben we uw ondersteuning nodig.  
Bent u het verenigingslid dat ons kan helpen met het 
beheren en moderniseren van onze website, stuur 
ons dan een mailtje. Kunt u het niet zelf, kijk en 
vraag dan eens rond in uw kennissenkring. Misschien 
kent u wel iemand die het leuk zou vinden.  Reageer 

via post@vriendenvandesloterplas.nl. 

 
Nieuwsbrief in kleur 

 
Beschikt u over een internetverbinding dan kunt u de 
laatste nieuwsbrief ook in kleur op onze website 
bekijken. www.vriendenvandesloterplas.nl . 
 

Wilgen knotten 

 
Vindt u bomen over bomen niet genoeg en wilt u zelf 
uw handen uit de mouwen steken? Vrijdag 28 januari 
organiseert Stadsdeel Nieuw-West een meewerk-
middag wilgen knotten.  
Om 14.00 uur verzamelen bij De Drijfsijs, het 
Centrum voor Natuur en Milieueducatie, President 
Allendelaan 4. Om 17.00 uur kunnen de handen weer 
terug in de mouwen. Opgeven is niet nodig. 

 

Kaalslag tussen strandje en bastion  

(westzijde Sloterpark) 
 
Op het zwembadterrein, bij het bastion aan de 
noordkant,  liggen twee ondiepe zeshoekige baden 
van het voormalige openluchtbad, bij het bastion aan 
de noordkant van het zwembad. 
Op de fundamenten van die baden zal een (klein-
schalige) horecavoorziening worden gemaakt: de 
Vuurkorf. Daarom is het al jaren verwaarloosde 
groen eromheen, wat voornamelijk bestond uit oude 
populieren, wildgroei en populierenopschot, wegge-
haald. Ons werd verteld dat niets van het groen te 
gebruiken was. Er is een nieuw ontwerp gemaakt 
voor de inrichting van het park om de Vuurkorf. 
 

 
Sloterpark winter 2010 
 
Kort en hevig vlammetje 

 
“Ga in de herfst vooral even bij onze Vanessa 
kijken”. Dat schreven we voor de zomer in 
nieuwsbrief 28. “Dan kunt u zelf zien waarom de 
parrotia ook wel vlamboom wordt genoemd.” Het 
V.V.S. bestuur was zelf ook heel benieuwd. Als een 
echte primadonna liet Vanessa ons wachten en 
wachten. Haar blaadjes bleven maar groen. Helemaal 
aan het eind van oktober kwam ze toch nog op kleur. 
De laan eiken langs de Oostoever waren toen al 
weken aan het bruinen. In dat decor spetterde ons 
vurige kleine boompje toch niet bovenmatig. Maar 
kwam je aanfietsen vanaf de rotonde, dan viel 
opeens op hoe mooi de parrotia in het brandpunt van 
een nieuwe zichtlijn stond te pronken. In haar 
gloeiende robe stak ze energiek af tegen een 
achtergrond van nog groene essen aan de bosrand.  
En toen kwamen de eerste dagen van november. De 
wind zwol aan en aan en blies ons vlammetje binnen 
enkele uren uit. Kale takken en een enkel blaadje 
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restten slechts. Dat hadden we ons toch anders 
voorgesteld. Gaat dit zich de komende jaren 
herhalen? Of zien we onze bakvis in luttele jaren 
uitgegroeid tot een dik in het blad zittende grande 
dame die ook in de herfst weerstand weet te bieden 
aan de wind. Blijf het volgen met de V.V.S.. 
 
Stroopwafels in het Sloterpark  
 

Dit enigszins verkorte verslag van de Disc Golf Clinic 
die de V.V.S. op 17 oktober organiseerde is van 

V.V.S.-lid Hugo Hoes 
 
Een half jaartje geleden stonden ze er opeens. 
Achttien metalen korven met opvallende kettingen. 
Op de mooiste plekjes in het Sloterpark. Maar waar 
dienden ze voor? Niemand wist het. De ene 
parkbezoeker dacht dat het prullenbakken waren, 
anderen meenden weer dat het om barbecues ging. 
Toen een week later ook nog eens evenzoveel 
betonnen platen in het park werden gelegd werd het 
raadsel nog groter. Uiteindelijk brachten informatie-
panelen uitkomst: er lag een heuse golfbaan in het 
park. Voor disc golf wel te verstaan. En de ijzeren 
kooitjes waren de bijbehorende poleholes. Niemand 
in de buurt die ooit geklaagd had over het ontbreken 
van deze voorziening, maar wat je niet kent, kun je 
ook niet missen.  
Wie weet was er een grote latente behoefte aan deze 
bijzondere baan, de derde in Nederland, en zou 
Amsterdam West massaal vallen voor deze in 
Amerika wel enigszins bekende sport. 
Bij de grootse opening van het parcours was de 
belangstelling gering. Ondanks de taart, het mobiele 
toilet, de eerste worp van de wethouder, het 
handjevol hardcore disc golfers en de tientallen 
medewerkers die de organisatie had opgetrommeld, 
waren er alleen wat scholieren die in schoolverband 
een discje gooiden. 
 

 
 
Leuk zo’n baan, maar ook erg kostbaar gezien het 
geringe aantal sporters. Dat was in het voorjaar, en 
nog steeds is het gebruik minimaal. Al wandelt er af 
toe een duo of trio met een sporttas vol frisbees door 
het park, het bestaan van de baan behoort nog altijd 
tot de best bewaarde geheimen van Amsterdam. 
Desalniettemin heeft het spaarzame gebruik ervan 
toch al klachten opgeleverd, vertelt voorzitter Harriët 
Haakma Wagenaar van de Vereniging Vrienden van 
de Sloterplas (V.V.S.). ‘Hele paden worden soms 

voor wedstrijden afgezet. Daar zijn we door 
verschillende leden op aangesproken. Daarnaast, je 
zult maar zo’n ding tegen je hoofd krijgen.’ 
De V.V.S., zelf ook verrast door de aanleg van de 
baan in hún park, neemt de klachten van haar leden 
serieus. Voordat het echter zelf een standpunt 
inneemt over de vraag of dit nu een aanwinst is voor 
het park, wil het graag eerst zelf ervaren wat dat 
disc golf nu eigenlijk is.  
Daarom heeft het op een mooie herfstdag een 
demonstratiedag georganiseerd waar frisbee-
kampioen Jeroen Oort samen met zijn zoon Benjamin 
(10 jaar) laat zien hoe disc golf gespeeld moet 
worden. 
 

 
 
Naast het V.V.S.-bestuur zijn er ongeveer twaalf 
belangstellenden. Oort vertelt onder meer dat er niet 
met gewone frisbees wordt gegooid maar met 
speciale. ‘Die zijn harder en niet geschikt om te 
vangen. Je moet ze ook niet tegen het hoofd krijgen.’ 
Net als met golf dienen omstanders en medespelers 
dan ook altijd gewaarschuwd te worden. ‘Golfers 
roepen fore, wij zeggen head. Op alle mogelijke 
manieren laten vader en zoon Oort de schijf door de 
lucht gaan.  
Dan is het tijd voor een rondje. Er worden vijf 
groepjes geformeerd en Oort deelt zijn frisbees uit. 
Om verwarring tijdens het werpen te voorkomen 
schrijft hij daar met een viltstift eerst wel even de 
naam van de deelnemer op. 
De bedoeling is om in zo min mogelijk worpen de 
achttien poleholes te nemen. Dat blijkt lastiger dan 
gedacht. Niet alleen omdat de discs hun eigen koers 
lijken te bepalen, ook omdat de baan belachelijk 
groot is. Een rondje (18 holes) doen is veel te hoog 
gegrepen en met een gemiddelde van negen worpen 
per hole ben je daar met een viertal al snel een half 
uur aan kwijt. Het is mikken, tellen, zoeken en 
wachten. Het gras is gelukkig kort, maar regelmatig 
moet er in de struiken wel naar de disc gezocht 
worden. De poleholes bij het water worden uit 
voorzorg gemeden. Na twee uur, en vier holes, is het 
mooi geweest. Voorzitter Haakma Wagenaar weet 
aan het einde van de middag nog niet precies wat ze 
van disc golf moet denken. Door de omvang is deze 
baan juist voor een NK of EK zeer geschikt. ‘Daar kan 
wat ons betreft geen sprake van zijn’. De middag 
wordt door Oort afgesloten met een quizje en 
toepasselijke versnaperingen: stroopwafels. 
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Kroniek Osdorpse oevers, deel 14 

 
Bioscoop aan de plas? 

Ambtenaren van Stadsdeel Nieuw-West werken stug 
door aan het realiseren van de tijdelijke bioscoop op 
de landtong. 
In de nieuwsbrief van het Stadsdeel, die ook als 
bewonersbrief naar de omwonenden is gestuurd, 
staat dat het Stadsdeel Nieuw-West een 
“publiekstrekker” aan de oever van de Sloterplas wil 
en als experiment zes architecten de opdracht heeft 
gegeven een tijdelijke bioscoop op de landtong te 
ontwerpen. 
12 oktober - Presentatie in restaurant Opium van 
het winnende ontwerp. Dit is een groene heuvel 
met een tempeltje erop en filmzalen eronder. 
16 november – De V.V.S. stelt vragen in de raads-
vergadering n.a.v. de berichtgeving over de bioscoop 
waardoor de bewoners het idee krijgen dat zij voor 
een voldongen feit worden gesteld. 
Antwoord van Paulus de Wilt: “Het Dagelijks Bestuur 
moet zelf nog besluiten of dit plan haalbaar is. Dan 
komt het in de Stadsdeelraad en kunnen de 
bewoners inspreken”.  
 
Koninginnedag vuurwerk 

 

Op 30 april enkele jaren geleden bleek het 
traditionele vuurwerk van het eind van 
Koninginnedag plotseling afgeschaft. 
De volgende jaren stonden nog steeds bewoners van 
Nieuw-West aan de Oostoever en de Noordoever van 
de Sloterplas om tien uur op de avond van 
Koninginnedag te wachten op vuurwerk dat de avond 
tevoren al in Osdorp was afgeschoten. 
Het bleek een afspraak te zijn tussen de Centrale 
Stad en de drie voormalige stadsdelen met de 
intentie op 29 april een evenement voor bewoners te 
organiseren. 
De activiteiten op 29 april bij de Sloterplas, met 
vuurwerk tot slot, hebben  weinig publiek getrokken. 
De V.V.S. heeft nu de deelraad verzocht om het 
Koninginnedagvuurwerk weer in ere te herstellen. 
Wij wachten af. 
Lees onze brief op de website. 
 

Structuurvisie Amsterdam 2040 
 

De nieuwe structuurvisie voor Amsterdam 
(toekomstbeeld Amsterdam tot 2040) is volop in 
bespreking.  
Ook de Sloterplas en de oevers zijn onderwerp in 
deze zienswijze. In mei heeft het bestuur van de 
V.V.S. haar zienswijze op deze structuurvisie naar de 
gemeenteraad gestuurd. 
In nieuwsbrief 28 hebben we daar al over geschreven 
en de tekst van onze zienswijze kunt u vinden op 
onze website. 
Op alle zienswijzen (zo’n 260 in totaal) is een 
beantwoording gekomen. Maar daarin werden wij 
niet gerustgesteld. 
Hierin hebben wij bijv. terug kunnen vinden dat de 
twee concepten voor bebouwing aan de Noordzijde 
vervallen zijn. Men noemt in de beantwoording de 
Noordoever, Stadspark. Gezien de uitgangspunten 
voor een Stadspark kunnen wij ons in die benaming 
wel vinden. 

Echter, in de gewijzigde structuurvisie, op blz. 38 
(art.3.1.3) vinden wij in de tekst dat de ambitie voor 
de Noordoever stedelijk, cultuur en wonen is. 
Dat wijkt dus af van de tekst in de beantwoording. 
Ook gebruikt men de term oevers als het, volgens 
ons, over het gebied achter de doorgaande wegen 
moet gaan. 
Op 24 november was er gelegenheid in te spreken bij 
de Raadscommissie Bouw, Wonen en Klimaat. Daar 
hebben we gebruik van gemaakt om onze wensen 
t.a.v. de visie op de Sloterplas onder de aandacht te 
brengen. 
De tekst van onze inspraak kunt u vinden op onze 
website, maar de essentie van onze inspraak willen 
wij hier aangeven. 
Onze wensen zijn: 

* Geen pretpark maken van het Sloterparkgebied 
* Behoud de bestaande verwevenheid van plas en 
oevers 
* Toekenning van de Gemeentelijke monumenten-
status op de kortst mogelijke termijn 
* Vaststelling van het Masterplan Sloterplasgebied 

Natuurspeeltuin in Sloterpark  

Uit de nieuwsbrief van Stadsdeel Nieuw-West 
 
In het Sloterpark tussen kinderboerderij Sloterpark 
en het NME-centrum de Drijfsijs komt een 
natuurspeeltuin. De natuurspeeltuin lijkt op een stuk 
wilde natuur met hierin een brug van drijvende 
boomstammen, een indianen parcours, wilgenhutjes, 
een kabelbaan over het water, bosjes om in te 
dwalen en hutten te bouwen. Het afgelopen jaar 
hebben buurtbewoners, schoolkinderen en andere 
belangstellenden samen met medewerkers van 
voormalig Stadsdeel Geuzenveld-Slotermeer een 
voorlopig ontwerp voor de natuurspeeltuin gemaakt. 
Dit ontwerp is nu verder uitgewerkt tot een definitief 
ontwerp. De Stadsdeelraad bespreekt dit 19 januari 
en 2 februari en beslist hierover op 16 februari. 
Bewoners kunnen op de inloopbijeenkomst van 11 
januari 2011 het definitieve ontwerp bekijken. Het is 
de bedoeling in de zomer van 2011 te starten met de 
aanleg. Zie onze nieuwsbrieven nr. 26 en 27. 
 

LOVELAND  -Komen wij er niet meer vanaf? 
 
Op 19 november vond een evaluatiebijeenkomst 
plaats van het Lovelandfestival. 
Aanwezig waren de indieners van schriftelijke 
klachten: uit Torenwijck en de Waterkant (Osdorp), 
van de Noordzijde ( Slotermeer), van de Oostzijde 
(Slotervaart) en de V.V.S. en een vertegen-
woordigster van Loveland Events BV. 
Portefeuillehouder Vergunningen Els Verdonk, 
geassisteerd door 7 ambtenaren, zat de vergadering 
voor. Zij stelde dat de bijeenkomst tot doel had de 
klachten te inventariseren om zo nodig meer 
beschermende maatregelen voor de omwonenden te 
kunnen nemen. 
Dit werd gedaan aan de hand van een intern 
evaluatierapport. Klachten waren: parkeeroverlast, 
afval, geluidsoverlast, gebrek aan informatie en 
slechte bereikbaarheid want het mobiele netwerk 
was plat gegaan.     . 
Desgevraagd vond ze dat dit housefestival een  
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“gewoonte” was geworden en dat zij geen “instru-
menten” had om het te verbieden. 
Zij zou daarvoor een Evenementennota nodig 
hebben. Het grootste voordeel voor het Stadsdeel is 
de imagoverbetering. Waarschijnlijk is er geen 
financieel voordeel. Tot slot werd het evaluatie-
rapport van de Loveland Events BV uitgedeeld. 
Dit rapport bevatte o.a. de antwoorden op vragen 
behorend bij een loterij voor omwonenden,waarmee 
twee gratis toegangskaarten te winnen waren. Alle 
232 inzenders hebben twee toegangskaarten 
gekregen. 
Sommige antwoorden willen wij u niet onthouden: 
Vraag 7 : Wat vindt u ervan dat het Lovelandfestival 
bij u in de buurt plaatsvindt? 
De meeste antwoorden waren: top, gezellig, 
superleuk, één antwoord was: * vervelend weer een 
hele dag geluidsoverlast. * ik vind het leuk dat er in 
dit vreselijke stadsdeel wat leuks wordt 
georganiseerd. 
Vraag 8: Vindt u dat het Lovelandfestival iets 
toevoegt aan Stadsdeel Nieuw-West en het 
Sloterpark en waarom? 
* Ja, jullie zijn de enige die wat goede house-beatjes 
laten klinken aan de Sloterplas. * Ik vind het een 
bruisend evenement dat de anders zo rustige buurt 
doet schudden op haar grondvesten. * De ramen 
trillen maar ik hou wel van een festival. 
* Als tegenhanger van al dat multiculti gedoe, prima! 
Voor sommige omwonenden was het mogelijk twee 
kaarten te kopen voor de prijs van één € 60.- Daar 
hebben 214 mensen gebruik van gemaakt. 
Met deze acties hebben 678 housefans uit de buurt 
een buitenkansje gehad.  
Maar wat ontbrak was de inventarisatie van de 
schade aan het park. Het is ondenkbaar dat het 
drassige grasveld met bomen om de heuvel met het 
Groot Landschap niet te lijden heeft gehad van de 
druk van de zware rijplaten waarover vrachtwagens 
grote podia, voorzieningen en proviand aanvoerden 
voor 19.705 mensen. Ook breidt het festival, wat 
begonnen is op het zwembadterrein, zich ieder jaar 
uit. 
Wij vinden, met Els Verdonk, dat de voor- en 
nadelen de “plussen en minnen” van dit housefestival 
maar eens goed tegen elkaar moeten worden 
afgewogen. 
Loveland Events BV voelt zich inmiddels zo zeker van 
zijn definitieve plaats in het Sloterpark dat voor 
volgend jaar (2011) zelfs twee vergunningen zijn 
aangevraagd, ook een voor een Kinder(house) 
festival de volgende dag. 
 
 Sportpark Ookmeer 
 
De verbinding van het Sloterpark met de Osdorper 
Binnenpolder Zuid wordt steeds meer geblokkeerd 
door de bebouwing van het, aan het park grenzende 
deel, van het sportpark Ookmeer. 
Hierover heeft het bestuur van de V.V.S. zijn 
bezorgdheid uitgesproken op een overleg op 30 
november met Patrick Tramper projectleider Sloter-
park en Koen Kerklaan, de boomlange, sportieve 
projectleider Sport. Wij brachten het Masterplan in 
herinnering waarin een mooie groene route door het 
sportpark naar de polder was bedacht. 
Wij kregen een kaartje waarop te zien was dat de  
 

inrichting van het gebied om de ALO, tussen het 
middenpad en de Ookmeerweg ingericht wordt als 
een Campus met (ook openbare) sportvelden met 
kunstgras en veel water eromheen. 
De oude sporthal Ookmeer zal worden afgebroken en 
er zal daar een parkeerterrein ook voor bezoekers 
van het Sloterpark worden aangelegd met horeca en 
toiletvoorziening. 
Koen Kerklaan sprak de wens uit van veel ‘Rondje 
Sloterplasrenners’ voor een duidelijkere route naar 
het Rondje. Wij uitten onze wens voor een mooie 
natuurlijke inrichting van het middenpad, de route 
naar de Osdorper Binnenpolder Zuid met een 
fiets/voetpad. Hier blijkt nog geen aandacht voor te 
zijn. 
Onze conclusie is dat deze wensen gecombineerd 
dienen te worden en kunnen worden gerealiseerd 
met een goede groene inrichting en bewegwijzering 
 
 

 
 
 

 
Het bestuur wenst u allen 

 fijne feestdagen en  

een goed en groen 

 2011 
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